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La direcció de la clínica Gi-
rona preveu poder iniciar
l’activitat del nou edifici al
2018. El gerent de l’em-
presa, Carles Espígol, va
confirmar ahir que les
obres d’urbanització del
sector, al carrer Barcelo-
na, on hi ha les naus bui-
des al costat de la gasoline-
ra, començaran a final
d’aquest any. L’objectiu és
que la construcció de l’edi-
fici comenci un any des-
prés, és a dir, a final de
2015, i que tardi dos anys i
escaig a completar-se. El
nou edifici tindrà “quatre
o cinc plantes”, segons Es-
pígol, i dues plantes sub-
terrànies destinades a
aparcament. Tot i que la
clínica doblarà la seva ac-
tual superfície (passarà
dels 12.000 m² dels quals
disposen al centre de la
ciutat a uns 24.000 m²
útils) no es preveu un crei-
xement significatiu en el
nombre de llits. Ara ma-
teix el centre hospitalari
té 114 llits, i es vol que a la
nova clínica n’hi hagi un
màxim de 130.

El gerent diu que el pro-
pòsit principal del trasllat
és millorar el servei als pa-
cients: “Fer habitacions
més grans, amb millors
serveis, disposar de noves
sales d’operacions, i de no-
ves tecnologies que no ca-
ben a l’edifici actual” són
alguns dels motius pels
quals el consell d’adminis-
tració considera necessari
el trasllat. Espígol confir-

ma que de moment a la no-
va ubicació s’hi durà tota
l’activitat que es realitza a
l’edifici principal de la clí-
nica, és a dir, el que té l’en-
trada per Joan Maragall i
que “es replantejarà” si
també es traslladen els
serveis que hi ha als car-
rers Juli Garreta i Bisbe
Lorenzana. Hi ha serveis
com consultes externes o
l’accés a diàlisi que, en el
projecte de fer la clínica a
Fornells, es volien mante-
nir al centre de Girona.

Mà estesa a Fornells
Espígol va justificar els
motius pels quals final-

ment s’ha optat per no
anar a Fornells. Va des-
mentir les declaracions de
l’alcalde de Fornells de la
Selva, Mateu Parera-Nie-
to, que diumenge va asse-
gurar a aquest diari que
s’havia assabentat que la
clínica no aniria al seu mu-
nicipi per la premsa.

El gerent recorda que
Clínica Girona va decidir
fer un nou edifici “fa cator-
ze anys”, i que en fa dotze
van comprar els terrenys
de Fornells perquè no n’hi
havia de lliures a Girona,
“tot i que el desig de la clí-
nica era i ha estat sempre
quedar-se a la ciutat de la
qual du el nom”. Espígol
atribueix al retard en els
tràmits urbanístics el fet

que a hores d’ara la clínica
no sigui ja a Fornells: “Tot
just s’acaben ara. Si s’ha-
guessin fet amb més cele-
ritat segurament ara esta-
ríem a Fornells.” Fa apro-
ximadament un any, però,
a l’empresa se li va presen-

tar l’opció de quedar-se a
Girona, al sector on hi ha-
via la nau de la Citroën:
“Satisfeia el desig de conti-
nuar a la ciutat, i ho hem
aprofitat.” Tot i això, Espí-
gol no descarta crear al-
gun servei sanitari als ter-

renys de Fornells: “En par-
larem amb l’Ajuntament, i
per la nostra banda ens
pot interessar fer-lo.” El
responsable de la clínica
es refereix, per exemple, a
algun equipament per a la
gent gran, tot i que podria

haver-hi altres opcions.
Pel que fa a l’edifici de

Joan Maragall, assegura
que tenen diverses empre-
ses interessades a adqui-
rir l’edifici, tot i que diu
que no hi ha res concretat
ni va voler revelar de qui-

Jordi Nadal
GIRONA

TRASLLAT · La direcció es planteja si
també durà a la nova ubicació els
serveis dels carrers Lorenzana i Juli
Garreta FORNELLS · El centre clínic
vol fer alguna activitat nova als
terrenys que té en aquest municipi

La nova clínica Girona estarà
en funcionament al 2018

“És positiu que es
quedin a Girona, però
esperem el mateix
esforç per part de CiU
en el cas del Trueta”
Pia Bosch
PORTAVEU DEL PSC A GIRONA

“És una bona notícia,
sobretot per la
degradació de la zona
on anirà, però cal
veure el projecte”
Concepció Veray
PORTAVEU DEL PP A GIRONA

“És una gran notícia
per Girona que un
equipament de primer
ordre continuï a la
ciutat”
Carles Puigdemont
ALCALDE DE GIRONA

“És evident que el
govern prioritza la
sanitat privada per
damunt de la pública, i
no ho compartim”
Jordi Navarro
PORTAVEU DE LA CUP A GIRONA
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Les frases
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El gerent diu que
el propòsit del
trasllat és
millorar el servei
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El conte de la
princesa de Girona

L’APUNT seva hereva, ara la nostra princesa. Com si fos un conte
de fades, la catedral el seu castell i els gironins els seus
entregats súbdits! Per això, un munt de ciutadans es
van reunir ahir a la plaça del Vi per celebrar-ho. Era mo-
tiu de profunda satisfacció, com diria l’avi. I el poble
fruïa de felicitat. I vam ser feliços i vam menjar anissos.
I vet aquí un gat i vet aquí un gos, i el conte ja s’ha fos.Anna Puig

Girona es queda sense príncep. Però guanya una prin-
cesa. No voldríem pas quedar orfes de monarquia,
amb un sentiment de desarrelament tan profund que
fes trontollar la nostra fidelitat als fonaments de l’Es-
tat espanyol. És sabut arreu que la ciutat de Girona viu
amb sentida emoció les visites del que serà, en breu,
rei d’Espanya. I que rebrem amb la mateixa efusió la
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nes companyies es tracta.
La clínica Girona va fer
l’any passat una ampliació
de capital per poder dispo-
sar del finançament ne-
cessari per construir el
nou edifici que, juntament
amb la venda de les actuals

instal·lacions, permetran
executar el projecte im-
mediatament.

Suport condicionat
Per altra banda, l’alcalde
de Girona, Carles Puigde-
mont, destaca que la deci-

sió de la clínica “garanteix
que un equipament sani-
tari de primer ordre conti-
nuï a la ciutat, i de retruc
permetrà endreçar un sec-
tor que havia quedat molt
empantanegat”. Des de
l’oposició, se’n fan valora-
cions positives tot i que la
major part van acompa-
nyades de condicionants.
Pia Bosch, portaveu del
PSC al ple, feia dues lectu-
res: “Una netament positi-
va, perquè la clínica es
manté a Girona i atura la
degradació del sector sud.
I una altra de negativa,
perquè s’ha treballat molt
per a la clínica Girona però
el pla director sanitari de
la ciutat continua parat”,
assegura. Els més crítics
són els de la CUP. El seu
portaveu, Jordi Navarro,
diu que la participació que
ha tingut el govern de CiU
en tota l’operació “demos-
tra que es prioritza la sani-
tat privada per damunt de
la pública.” La portaveu
del PP, Concepció Veray,
va considera que es tracta
d’una bona notícia per a la
ciutat “sobretot tenint en
compte la degradació de la
zona on s’ha de fer”, però
diu que espera estudiar
“en profunditat” el projec-
te. Per Joan Olòriz, porta-
veu d’ICV al ple, “cal estu-
diar què comporta el pro-
jecte”. Olòriz espera que la
cessió d’espai per al col·le-
gi Verd es concreti, i que
aquesta qüestió, entre
d’altres, determinarà el
seu suport. El regidor no
adscrit, membre de RCat,
Carles Bonaventura, ex-
pressa que “la prioritat”
del seu grup “és la sanitat
pública i de qualitat, per-
què és un dret, no un nego-
ci.” Tot i això, considera
“una bona notícia” que la
clínica continuï a la ciutat.
Aquest diari no va poder
contactar ahir amb el regi-
dor sense adscripció Car-
les Palomares, per fer la
valoració. ■

“El nostre suport
dependrà de si se
cedeixen espais al
col·legi Verd i com
afecta el pla general”
Joan Olòriz
PORTAVEU D’ICV A GIRONA
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Les xifres
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anys fa que la Clínica va com-
prar terrenys a Fornells amb
l’intenció d’instal·lar-s’hi.

“Partint del punt que
el més bàsic ha de ser
disposar d’una sanitat
pública i de qualitat,
és una bona notícia”
Carles Bonaventura
REGIDOR NO ADSCRIT QUE PERTANY A
RCAT

130
llits es preveu que disposi la
nova clínica. Seran habita-
cions més grans.

12.000
metres quadrats té actual-
ment la clínica Girona. El nou
edifici duplicarà l’espai.
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La clínica Girona ,
enfront a la dreta,
vista des de la plaça
Miquel Santaló
■ JOAN SABATER

El director dels serveis ter-
ritorials de Salut, Josep
Trias, va assegurar ahir
que el fet que Clínica Giro-
na hagi optat per quedar-
se a la ciutat no afecta per
res el paper de referència
que té i que ha de conti-
nuar tenint en el futur
l’hospital Josep Trueta de
Girona. I hi va afegir que
Clínica Girona, com a cen-
tre del Siscat, continuarà
assumint operacions de
cirurgia major ambulatò-
ria (CMA) derivades del
Trueta per tal que aquest
darrer continuï fent inter-
vencions de més comple-
xitat. I va reiterar que en
cap cas no hi ha cap plan-
tejament perquè el centre
privat entri a formar part
del projecte CIMS, d’unifi-
cació de serveis entre l’Ins-
titut Català de la Salut
(ICS) i l’Institut d’Assis-
tència Sanitària (IAS).

Per la seva banda, la di-
putada del PSC al Parla-
ment Marina Geli exigeix
a Salut explicacions sobre
el paper que tindran en el
futur el Josep Trueta de

Girona, el Santa Caterina
de Salt i la Clínica Girona
per posar fi a la confusió
que, segons assegura, hi
ha actualment i que afavo-
reix la xarxa de centres
privats en detriment de la
sanitat pública. “Han sal-
tat totes les alarmes i s’ha
de posar fi d’una vegada
per totes a les incerteses

perquè si no es girarà con-
tra la pública”, va advertir
Geli, que va insistir a recla-
mar explicacions sobre els
motius que han portat Sa-
lut a renunciar a fer el nou
Trueta. “No estic en con-
tra de la privada, però exi-
geixo que s’expliqui tot el
pla sanitari”, va demanar
la diputada socialista.

a La diputada del PSC Marina Geli adverteix que la
indefinició de la sanitat pública afavoreix la xarxa privada

Salut manté que el
Trueta és referent

Núria Astorch
GIRONA

Josep Trias, director dels serveis territorials de Salut, i Vicenç
Martínez, gerent únic de l’ICS i de l’IAS ■ MANEL LLADÓ
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